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ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   10/2023

ΑΠΟΦΑΣΗ   32/2023

Στην Καλαμάτα σήμερα την 27η Ιουνίου 2023, ημέρα Τρίτη και ώρα 12:00 μεσ., συνέρχεται 
στην 10η/2023 συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. πρωτ. 66942/23-6-2023 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.
  
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Τσαπόγας Κωνσταντίνος, ο οποίος και Προεδρεύει αυτής, 
ως το μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής που έχει εκλεγεί με τις περισσότερες ψήφους, 
λόγω απουσίας του Προέδρου κ. Μπασακίδη Νικολάου και του Αντιπροέδρου κ. Φαββατά 
Δημητρίου  και  από  τα τακτικά  μέλη  του Σώματος οι κ.κ. 1) Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος, 
2) Δρούγας Παντελής, 3) Καραγιάννης Ανδρέας και 4) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. Λιάππας Λεωνίδας, 
Μπαρούνη Μαρία και Φαββατάς Δημήτριος.

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Επιτροπής Ποιότητας 
Ζωής κ. Σκοπετέας Αναστάσιος, αναπληρώνοντας το τακτικό μέλος κα Μπαρούνη Μαρία.

Στη συνεδρίαση επίσης κλήθηκαν οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 
Ασπροχώματος κ. Γυφτέας Ηλίας, Βέργας κ. Πανταζής Ευάγγελος, Καλαμάτας κ. Λύρας 
Παναγιώτης και Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής 
Κοινότητας Αγίου Φλώρου κ. Χρονόπουλος Δημήτριος, επειδή στην ημερήσια διάταξης 
υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, οι οποίοι δεν 
παραβρίσκονται.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Προεδρεύων κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον Προεδρεύοντα για συζήτηση το 3ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο:

Επί της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) «Κατασκευή βιολογικού 
καθαρισμού Τ.Κ. Αγίου Φλώρου στην Τ.Κ. Αγ. Φλώρου της Δ.Ε. Αρφαρών του Δήμου 

Καλαμάτας του φορέα ΔΕΥΑ Καλαμάτας».

Για το παρόν θέμα είχαν σταλεί στα μέλη του Σώματος, προς ενημέρωσή τους, το υπ’ αριθμ. 
πρωτ. 195469/8-6-2023 έγγραφο της Περιφέρειας Πελοποννήσου και η αποστελλόμενη με 
αυτό σχετική ανακοίνωση, καθώς και η εν λόγω Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων.   

Το θέμα έρχεται προς συζήτηση προκειμένου η  Επιτροπή Ποιότητας Ζωής  να εκφράσει τη 
γνώμη της επί της εν λόγω Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων, σύμφωνα με τα οριζόμενα 
στις ισχύουσες διατάξεις. 

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, έχει αναλυτικά ως εξής:

Αυτό, αγαπητοί συνάδελφοι, αφορά την περιβαλλοντολογική μελέτη για το 
κόμπακτ το οποίο θα εγκαταστήσει στο χώρο εκεί κάτω η ΔΕΥΑ Καλαμάτας 

για την αποχέτευση την οποία έχουμε κάνει και λειτουργεί μέχρι τώρα στο Τοπικό Διαμέρισμα 
του Αγίου Φλώρου, που τώρα τα λύματα πηγαίνουνε σε κάποιες δεξαμενές και οι δεξαμενές 
αυτές τις παίρνουμε από το νερό, τα λύματα από κει και τα πηγαίνουμε στον Βιολογικό 
Καθαρισμό. Οπότε με το κόμπακτ αυτό, όπως έχουμε κάνει και το κόμπακτ στην Άνω Βέργα 
που έχει γίνει, κάτι αντίστοιχο θα γίνει και στην περιοχή εκεί πέρα και έτσι θέλει 
περιβαλλοντολογική μελέτη γι’ αυτό.  

Τα όρια, μήπως ξέρεις να μας πεις ποια είναι τα όρια, η στάθμη του θορύβου 
λέει που παράγεται από το κόμπακτ δεν πρέπει να ξεπερνά τα όρια. Ποια είναι 

τα όρια;

Τα όρια εγώ δεν τα ξέρω. Να πάρω ένα τηλέφωνο τον κ. Βασιλειάδη, για να 
σας πω. 

Ποιος εγγυάται την κατασκευή, την καλή κατασκευή και πώς θα ελέγχεται το 
νερό που βγαίνει ότι δεν θα μολύνει τον Πάμισο;

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: Η ΔΕΥΑΚ θα το ελέγχει. Εδώ είναι υπεύθυνη η ΔΕΥΑΚ. Η Υπηρεσία μας. 

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Που κάνει έλεγχο συνέχεια. Δύο φορές την εβδομάδα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Μάλιστα. Ψηφοφορία. 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Με θετική γνώμη. 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: Θετική, ναι. 

ΣΚΟΠΕΤΕΑΣ: Θετική. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: ΟΜΟΦΩΝΑ.

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 
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Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις των άρθρων 73 και 75 του Ν. 3852/2010, όπως 
έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν,   

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας για έκφραση θετικής γνώμης επί της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ): «Κατασκευή βιολογικού 
καθαρισμού Τ.Κ. Αγίου Φλώρου στην Τ.Κ. Αγ. Φλώρου της Δ.Ε. Αρφαρών του Δήμου 
Καλαμάτας του φορέα ΔΕΥΑ Καλαμάτας».  

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο στο σύνολό του υπογράφεται όπως 
ακολουθεί :

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ          ΤΑ ΜΕΛΗ

Τσαπόγας Κωνσταντίνος 1. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος

2. Δρούγας Παντελής

3. Καραγιάννης Ανδρέας

4. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

5. Σκοπετέας Αναστάσιος

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ

ΝΙΚΟΣ Β. ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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